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PROTOKÓŁ NR II/2014 

Z SESJI RADY GMINY USTRONIE MORSKIE 

Z DNIA 5 GRUDNIA 2014 ROKU 

Przewodnicząca Rady Gminy Bernadeta Borkowska otworzyła II Sesję VII Kadencji Rady 

Gminy  w Ustroniu Morskim. Powitała wszystkich zgromadzonych uczestników spotkania; 

Radnych, Sołtysów, Wójta, Kierowników jednostek organizacyjnych oraz Księdza 

Proboszcza Jerzego Lubińskiego. Stwierdziła prawomocność obrad-obecnych czternastu 

Radnych (lista obecności-załącznik nr 1 do protokołu). Przedstawiła proponowany porządek 

obrad: 

1. Sprawy organizacyjne: 

    Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Ślubowanie Wójta.  

    Wręczenie przez Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej w Ustroniu Morskim 

Jana Mirosława Oksenfelda zaświadczenia o wyborze Wójta Gminy.  

3. Powołanie Przewodniczących i składów osobowych stałych komisji Rady Gminy. 

4. Głos mieszkańców. 

5.  Interpelacje i zapytania. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie sesji. 

 

Głosowanie za przyjęciem porządku obrad : 

Udział w głosowaniu wzięło piętnastu Radnych. 

Oddano 14 głosów „za”  

Przedstawiona sprawa została przyjęta jednogłośnie 

 

Przewodnicząca Rady przed kolejnym punktem obrad tj. ślubowanie Wójta Gminy porosiła 

Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej w Ustroniu Morskim Pana Jana Mirosława 

Oksenfelda o wręczenie zaświadczenia o wyborze Wójta Gminy. 

 

Ad. 2 Ślubowanie Wójta.  

 

Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej w Ustroniu Morskim Pan Jan Mirosław 

Oksenfeld powiedział, że przypadł mu zaszczyt wręczenia w imieniu Gminnej Komisji 
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Wyborczej w Ustroniu Morskim zaświadczenia o wyborze Pana Jerzego Stanisława 

Kołakowskiego na Wójta gminy Ustronie Morskie. Poinformował, że stosownie do                  

art.29a pkt. 1 Ustawy o samorządzie gminnym objęcie obowiązków przez wójta następuje                     

z chwilą złożenia wobec rady gminy ślubowania. Oznajmił, iż zadania własne gminy  to 

bardzo szeroki zakres praw, ale i też obowiązków, których  realizacja ma się przyczynić do 

rozwoju naszej małej ojczyzny dla dobra wszystkich jej mieszkańców. Kończąc swoje 

wystąpienie złożył serdeczne gratulacje Panu wójtowi z okazji reelekcji. Życzył wytrwałości 

w pracy na rzecz rozwoju gminy, budowania silnych więzów lokalnej społeczności oraz 

zadowolenia z pracy zawodowej i pomyślności w życiu osobistym. 

Po wręczeniu zaświadczenia oraz złożeniu gratulacji Przewodnicząca Rady Gminy Bernadeta 

Borkowska poprosiła Wójta Gminy Jerzego Kołakowskiego o złożenie ślubowania. 

Jerzy Kołakowski: 

„Obejmując urząd Wójta Gminy Ustronie Morskie uroczyście ślubuję, że dochowam 

wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego                    

i pomyślności mieszkańców gminy. Ślubuję, Tak mi dopomóż Bóg.” 

(podpisany tekst ślubowania stanowi załącznik do protokołu) 

Po ślubowaniu zgromadzeni na posiedzeniu składali Wójtowi Jerzemu Kołakowskiemu 

gratulacje. Przewodnicząca Rady Bernadeta Borkowska złożyła byłemu Przewodniczącemu 

Rady Krzysztofowi Grzywnowiczowi oraz Wiceprzewodniczącemu Andrzejowi Basarab 

podziękowanie za ciężką pracę  w VI Kadencji Rady Gminy. 

 

Ad.3 Powołanie Przewodniczących i składów osobowych stałych komisji Rady Gminy. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Bernadeta Borkowska poinformowała zebranych, iż zgodnie 

z § 11 Statutu Gminy Ustronie Morskie Rada powołuje następujące komisje: 

1) Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

2) Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej, 

3) Spraw Społecznych i Porządku Publicznego, 

4) Rolnictwa, 

5) Rewizyjną 
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Dopowiedziała, że Radny może być członkiem najwyżej dwóch komisji stałych, a w czasie 

trwania kadencji Rada może powołać doraźne komisje do wykonywania określonych zadań, 

określając ich skład i zakres działania. 

Poprosiła o zgłaszanie kandydatów na stanowisko przewodniczącego komisji rewizyjnej. 

Radny Andrzej Basarab zgłosił kandydaturę radnego Marka Leciaho, który ma bogate 

doświadczenie w kierowaniu zasobami ludzkimi. Dopowiedział, iż uważa, że będzie 

obiektywnym Przewodniczącym. 

Radny Marek Leciaho wyraził zgodę na kandydowanie na stanowisko Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej.  

Ponieważ nie było innych zgłoszeń Przewodnicząca Rady zamknęła listę kandydatów. 

 

Głosowanie nad wyborem Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – Radny Marek 

Leciaho : 

 

Udział w głosowaniu wzięło czternastu Radnych. 

Oddano 13 głosów „za”  1 osoba wstrzymała się od głosu 

 

Rada Gminy w Ustroniu Morskim dokonała wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 

został nim Radny Marek Leciaho, wybór jednogłośny. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Bernadeta Borkowska poprosiła o zgłaszanie kandydatów 

na stanowisko Przewodniczącego Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

Radna Marzena Molcan zgłosiła kandydaturę radnego Andrzeja Basarab, argumentując, że  

ma wieloletnie doświadczenie w pracy w Radzie Gminy. Przypomniała, że był już członkiem 

komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego oraz Przewodniczącym i Wiceprzewodniczącym  

Rady. 

Radny Andrzej Basarab wyraził zgodę na kandydowanie na stanowisko Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej.  

Radny Zenon Wajgert zgłosił kandydaturę radnego Denisa Tomali, który jest ambitnym, 

młodym człowiekiem.  

Radny Denis Tomala wyraził zgodę na kandydowanie na stanowisko Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej.  

Ponieważ nie było innych zgłoszeń Przewodnicząca Rady zamknęła listę kandydatów. 
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Głosowanie nad wyborem Przewodniczącego Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego – Radny Andrzej Basarab : 

 

Udział w głosowaniu wzięło czternastu Radnych. 

Oddano 6 głosów „za”  7 głosów „przeciw” 1 głos „wstrzymujący  od głosu” 

 

Głosowanie nad wyborem Przewodniczącego Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego – Denis Tomala: 

 

 

Udział w głosowaniu wzięło czternastu Radnych. 

Oddano 8 głosów „za”  5 głosów „przeciw” 1 głos „wstrzymujący” 

 

Rada Gminy w Ustroniu Morskim dokonała wyboru Przewodniczącego Komisji Budżetu i 

Rozwoju Gospodarczego, został nim Radny Denis Tomala. 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Bernadeta Borkowska poprosiła o zgłaszanie kandydatów 

na stanowisko przewodniczącego komisji Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej. 

 

Radny Andrzej Basarab zgłosił kandydaturę radnego Stanisława Bębna.  

Radny Stanisław Bęben wyraził zgodę na kandydowanie na stanowisko Przewodniczącego 

Komisji Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej. 

 

Ponieważ nie było innych zgłoszeń Przewodnicząca Rady zamknęła listę kandydatów. 

 

Głosowanie nad wyborem Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Komunalnej – Radny Stanisław Bęben: 

 

Udział w głosowaniu wzięło czternastu Radnych. 

Oddano 13 głosów „za”  1 głosów „przeciw” 0 głos „wstrzymujący” 

 

Rada Gminy w Ustroniu Morskim dokonała wyboru Przewodniczącego Komisji Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Komunalnej, został nim Radny Stanisław Bęben. 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Bernadeta Borkowska poprosiła o zgłaszanie kandydatów 

na stanowisko Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych i Porządku Publicznego. 

Radny Andrzej Basarab zgłosił kandydaturę radnej Marzeny Molcan,  

Radna Marzena Molcan wyraziła zgodę na kandydowanie na stanowisko Przewodniczącego 

Komisji Spraw Społecznych i Porządku Publicznego.  

Radny Krzysztof Grzywnowicz zgłosił kandydaturę radnej Zofii Majewskiej. 
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Radna Zofia Majewska wyraziła zgodę na kandydowanie na stanowisko Przewodniczącego 

Komisji Spraw Społecznych i Porządku Publicznego. 

 

Ponieważ nie było innych zgłoszeń Przewodnicząca Rady zamknęła listę kandydatów. 

 

 

Głosowanie nad wyborem Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego- Radna Marzena Molcan. 

 

Udział w głosowaniu wzięło czternastu Radnych. 

Oddano 6 głosów „za”  7 głosów „przeciw” 1 głos „wstrzymujący” 

 

 

Głosowanie nad wyborem Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego- Radna Zofia Majewska: 

 

Udział w głosowaniu wzięło czternastu Radnych. 

Oddano 6 głosów „za”  5 głosów „przeciw” 3 głos „wstrzymujący” 

 

 

Rada Gminy w Ustroniu Morskim dokonała wyboru Przewodniczącego Komisji Spraw 

Społecznych i Porządku Publicznego została nim Radna Zofia Majewska. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Bernadeta Borkowska poprosiła o zgłaszanie kandydatów 

na stanowisko Przewodniczącego Komisji Rolnictwa. 

Radny Andrzej Basarab zgłosił kandydaturę radnego Romana Żołnierczuka, który jest 

rolnikiem z dużym doświadczeniem i wiedzą. 

Radny Roman Żołnierczuk wyraził zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa. 

 

Ponieważ nie było innych zgłoszeń Przewodnicząca Rady zamknęła listę kandydatów. 

 

Głosowanie nad wyborem Przewodniczącego Komisji Rolnictwa- Radny Roman 

Żołnierczuk: 

 

Udział w głosowaniu wzięło czternastu Radnych. 

Oddano 14 głosów „za”   

 

Rada Gminy w Ustroniu Morskim dokonała wyboru Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

został nim Radny Roman Żołnierczuk. 
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Przewodnicząca Rady Gmina Bernadeta Borkowska zarządziła 20 minutową przerwę 

celem skompletowania składów osobowych komisji. 

Po przerwie. 

 

Rany Marek Leciaho zasugerował, żeby zacząć od Komisji Rewizyjnej, ponieważ musi 

składać się z 5 osób. Dopowiedział, że na chwilę obecną są 3 osoby chętne do pracy                       

w komisji.  

Radny Krzysztof Grzywnowicz przypomniał, że Radny może być członkiem tylko dwóch 

komisji. 

 

Przewodnicząca Rady Gmina Bernadeta Borkowska zarządziła 15 minutową przerwę 

celem skompletowania składu Komisji Rewizyjnej. 

 

Po przerwie. 

 

 

Ksiądz Proboszcz Jerzy Lubiński powiedział, że nawał pracy nie pozwalał mu uczestniczyć 

w poprzedniej sesji. Podziękował za zaproszenie. Powiedział, że chciałby, aby nikt nie czuł 

się po wyborach wzgardzony i pokonany. Dopowiedział, że ciągle staje się przed wyborami. 

Dodał, że nie zawsze to co człowiek wybierze jest dobre. Oznajmił, że słowa podziękowania  

i wdzięczności należą się wszystkim tym, którzy startowali w wyborach. Powiedział, że 

chciałby patrzeć na wszystkich jako na parafian, a nie na wygranych i przegranych. 

Wybranym Radnym życzył, aby zawsze patrzyli na pracę jako na pierwszą rzecz. 

Zakomunikował, że wybrani zostali obdarzeni zaufaniem. Apelował, aby nie było podziałów                

i rywalizacji. Dopowiedział, iż uważa, że jedynym wykładnikiem powinna być kompetencja            

i doświadczenie. Dodał, że w jedności jest siła. Prosił, aby kierować się dobrem wspólnym.            

Z całego serca życzył dobroci przypominając, że wielkość człowieka mierzy się miarą serca. 

Oznajmił, że człowiek jest tyle wart ile potrafi dać dobra innym. Zakomunikował, że ludzie 

patrzą na ręce i każdego z osobna rozliczą. Życzył wszystkim zgromadzonym jedności, by po 

tej kadencji można było podziękować społeczności za to, że dobrze wybrała. 

 

Przewodnicząca Rady Gmina Bernadeta Borkowska podziękowała księdzu za przybycie, 

po czy powróciła do dalszej części obrad. Poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Pana Marka Leciaho o przedstawienie składu Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Marek Leciaho przedstawił skład komisji: 
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1. Zofia Majewska,  

2. Marzena Molcan,  

3. Tomasz Rymaszewski,  

4. Mirosław Dziewiałtowicz 

 

 

Głosowanie za składem Komisji Rewizyjnej: 

Udział w głosowaniu wzięło czternastu Radnych. 

Oddano 14 głosów „za”   

 

 

Przewodnicząca Rady Gmina Bernadeta Borkowska poprosiła Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie składu Komisji. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Radny Denis Tomala 

przedstawił skład komisji:  

1. Andrzej Basarab,  

2. Stanisław Bęben,  

3. Bernadeta Borkowska, 

4. Krzysztof Grzywnowicz, 

5. Tomasz Rymaszewski, 

6. Zenon Wajgert. 

 

 

Radny Andrzej Basarab  zapytał, dlaczego Radny Marek Iwańczyk został wykreślony z 

pierwotnej listy komisji. Powiedział, że Radny Iwańczyk pracował już w komisji Budżetu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Radny Denis Tomala 

odpowiedział, że chciał aby ilość głosów na komisji wynosił 7, żeby nie było sytuacji 

patowych. 

Radny Andrzej Basarab  wyjaśnił, że głosy na komisjach są tylko opiniami. Zwrócił się 

z prośbą o rozważenie kandydatury Radnego Iwańczyka.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Radny Denis Tomala 

odpowiedział, że jest to ostateczna decyzja.  
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Głosowanie za składem Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

Udział w głosowaniu wzięło czternastu Radnych. 

Oddano 8 głosów „za”  0 głosów „przeciw” 6 głosów „wstrzymujących” 

 

 

Przewodnicząca Rady Gmina Bernadeta Borkowska poprosiła Przewodniczącego Komisji 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej o przedstawienie składu Komisji. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej Stanisław 

Bęben  przedstawił skład komisji: 

1. Marek Iwańczyk,  

2. Piotr Barycki,  

3. Andrzej Basarab,  

4. Roman Żołnierczuk. 

 

Głosowanie za składem Komisji Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej : 

Udział w głosowaniu wzięło czternastu Radnych. 

Oddano 14głosów „za”   

 

 

 

 

Przewodnicząca Rady Gmina Bernadeta Borkowska poprosiła Przewodniczącą Komisji 

Spraw Społecznych i Porządku Publicznego o przedstawienie składu Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Porządku Publicznego Radna Zofia 

Majewska przedstawiła skład komisji:  

1. Marzena Molcan,  

2. Krzysztof Grzywnowicz,  

3. Mirosław Dziewiałtowicz,  

4. Denis Tomala,  

5. Marek Leciaho 

Głosowanie za składem Komisji Spraw Społecznych i Porządku Publicznego : 

Udział w głosowaniu wzięło czternastu Radnych. 

Oddano 14głosów „za”   
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Przewodnicząca Rady Gmina Bernadeta Borkowska poprosiła Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa o przedstawienie składu Komisji. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa  Roman Żołnierczuk  przedstawił skład komisji: 

1. Piotr Barycki 

2. Zenon Wajgert 

Głosowanie za składem Komisji Spraw Społecznych i Porządku Publicznego : 

Udział w głosowaniu wzięło czternastu Radnych. 

Oddano 14głosów „za”   
 

Tym samym Rada Gminy podjęła uchwały: 

Nr II/3/2014 w sprawie wyboru Przewodniczących i składów osobowych komisji Budżetu 

Gminy i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy w Ustroniu Morskim; 

Nr II/4/2014 w sprawie wyboru Przewodniczących i składów osobowych komisji Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Komunalnej Rady Gminy w Ustroniu Morskim; 

Nr II/5/2014 w sprawie wyboru Przewodniczących i składów osobowych komisji Spraw 

Społecznych i Porządku Publicznego Rady Gminy w Ustroniu Morskim; 

Nr II/6/2014 w sprawie wyboru Przewodniczących i składów osobowych komisji Rolnictwa 

Rady Gminy w Ustroniu Morskim; 

Nr II/7/2014 w sprawie wyboru Przewodniczących i składów osobowych komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy w Ustroniu Morskim. 

 

Ad. 4 Głos mieszkańców 

Brak  

Przewodnicząca Rady Bernadeta Borkowska zaproponowała połączyć pkt. 5 Interpelacje i 

zapytania z pkt. 6 Wolne wnioski. 

 

Radny Andrzej Basarab zapytał, czy na terenie Gminy jest zrobiona inwentaryzacja ile 

obiektów jest pokrytych eternitem. Powiadomił, że są nowe programy, które pomogą 

mieszkańcom w wymianie pokrycia dachu z dofinansowaniem. Dopowiedział, że mieszkańcy 

zwracając się indywidualnie wystraszyli się kosztów utylizacji. 

Wójt Jerzy Kołakowski powiedział, że taki program ma wydział Ochrony Środowiska w 

Starostwie Powiatowym w Kołobrzegu. Dopowiedział, że można było składać wnioski na 

dofinansowanie. Dodał, że firmy, które to robią muszą mieć licencję. Poinformował, że 
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inwentaryzacja była robiona w 2009 roku. Dodał, że jeżeli będzie taka możliwość Gmina 

będzie wspierać te działania. 

Radny Andrzej Basarab odpowiedział, że uzyskał informację ogólną. Zapytał, czy                        

w Urzędzie Gminy jest wyznaczona osoba, która mogłaby przedstawić kryteria, warunki oraz 

kto może się ubiegać o środki.  

Wójt Jerzy Kołakowski powiedział, że jak program się ukaże będzie robił wszystko, aby 

wziąć w nim udział. 

Radny Stanisław Bęben zapytał czy są przewidziane prace nad Statutem Gminy, jeśli tak to 

kiedy. 

Przewodnicząca Rady Gmina Bernadeta Borkowska powiedziała, że prace są zaczęte 

przez poprzednią Kadencją Rady Gminy. Dodała, że na chwilę obecną nie jest w stanie 

powiedzieć dokładnie kiedy będą kontynuowane. 

Mecenas Marta Thiele-Staszewska powiedziała, że jest konieczność prac nad Statutem. 

Dodała, że niektóre postanowienia są dość wątpliwe, niektóre za daleko idące. 

Dopowiedziała, że prace te powinny być jak najbardziej rozpoczęte. Poinformowała, że 

będzie służyła wszelką pomocą by Statut był taki, aby nikt niczego nie zarzucił,  żeby nie 

było sporów co jest ważniejsze czy Statut czy ustawa.  

Radny Stanisław Bęben zapytał, czy została powołana komisja doraźna. 

Radny Andrzej Basarab odpowiedział, że prace nad Statutem trwały w poprzedniej 

kadencji. Dodał, że prace te zostały przerwane. Poinformował, że nie można tych działań 

kontynuować. Oznajmił, że trzeba powołać nową komisję. 

Przewodnicząca Rady Gmina Bernadeta Borkowska po wyczerpaniu porządku obrad 

zamknęła II Sesję VII Kadencji Rady Gminy w Ustroniu Morskim. 

 

 

 

 

Protokołowała: Joanna Dobrogoszcz 

Sala konferencyjna Urzędu Gminy 

11:00-12:47 

 

 


